
Fau 12.02.24  
Oppmøte: Gunnar Lia, Trude Nordbæk, Sissel Gjørlihagen, Therese Narvåg Fjellanger og Randi 
Floa. 
 
17.mai i leiret. Kommuen ønsker at alle skoler skal gå i tog i leiret. Det har ikke vært ønsket av 
oss i Hernes tidligere år. 
 
Nettvett. Burde snakkes om fra første klasse. Hva er vanlig? Viktig at foresatte snakker sammen 
om hva de får lov til og ikke. God dialog skaper mindre misforståelser. Mobilforbud kommer til å 
komme, anbefaling kommer først. Et godt system bør komme i gang slik at dette nettvett og 
formidling løses på en god måte. Vi vil legge frem et forslag om at FAU kan komme inn på første 
foreldremøte i førsteklasse for å prate om fallgruver, viktigheten av å prate sammen, og noe av 
det de kan forvente i årene som kommer.  
 
Lekser. Lærerne burde snakke sammen slik at mengden lekser får en mer naturlig progresjon. 
Noen trinn har mye lekser. 
 
Uteområdet: Vi ønsker å be politikerne i kommunen om å bevilge noe penger til uteplassen. Vi 
må skaffe mesteparten av midlene selv, men kommer lenger med et samarbeid. Svein Arild 
Nyhus kan være behjelpelig med arbeid. Kommunen melder at det er lite penger til overs. 
Vi vil legge frem forslag om å flytte dumphuskene til andre siden av fotballbanen (i nærheten av 
dukkestua).  
 
Neste møte 11.03.24 
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